
 
Agenda: Styremøte i Friskis&Svettis Oppegård  
11.04.2023 kl. 18.30   
Sted: Hos Kari  - Monrad Johansens vei 10 
 

 

 Funksjon Tilstede Referat Referent 
Kari Clausen Styreleder x   
Nann Lindstrøm Nestleder x   
Mette Arnheim Kasserer x   
Birgitte Christoffersen Styremedlem x   
Knut Aksel Sæthre Styremedlem x   
Mona Hørtun Varamedlem x x  
Marianne Weydahl  Lederansvarlige x   
Marita Aarskog Vertsansvarlig   x 
Ida Westergaard Daglig leder x   

 

 Saksliste  
 1. Godkjenning av agenda – saker til eventuelt?  

2. Kommentarer til referat fra forrige styremøte (Legges referatene ut 
på hjemmesiden vår fortløpende?) 

3. Økonomi - status 
4. Nytt treningslokale hos Wang Ung – status. Knut 
5. Medlemsutvikling og statistikk på treninger. Statistikker for antall 

medlemskort og antall aktivitetskort.  
6. Spørreundersøkelse blant medlemmer og tidligere medlemmer. 
7. Timeplanen våren 2023. Utdanning av de to nye lederne. Behov for 

nye ledere og verter? 
8. Strategi for å øke antall medlemmer – skal vi ha en workshop med 

dette fokuset? 
9. Andre statusoppdateringer: 

• Referater fra årsmøte ( Nann / Ida) og andre kontaktmøter 
• Saker fra ledere og verter. Møte for lederne? 
• Hva gjør vi med boden vår. Alternativer? 
• Søknad til Viken idrettsråd – status ( Knut). 
• Reklamefilm fra elever?  
• Overgang til worksplace. Alle i rute? 
• Annet? 

10. Eventuelt 

 

1&2 Godkjenning av agenda og kommentar til forrige referat 
Legger til Økonomi som punkt på agendaen. Ingen innspill til forrige 
referat. De legges ut på nettsidene våre fortløpende. 

 

3. Økonomi 
Ligger bra an både mht. til både inntekter og utgifter. 

 

4. Møte om lokalene på Wang 
Hadde siste møte 29.3. Representaten fra Solon tar forslaget vårt 
tilbake til styret. Må evt. søkes om bruksendring. Venter svar nå etter 
påske.  

 

5. Medlemsutvikling & statistikk 
210 medlemmer pr. 15.3.23. 

 



6. Spørreundersøkelse blant medlemmer og tidligere medlemmer. 
Til tidligere medlemmer sender vi heller en eDM med et godt tilbud, for 
å prøve å få dem tilbake. Venter til vi vet om vi får Wang, for da kan vi 
markedsføre dette, samt Multitrening og andre nyheter.  
 
Venter med spørreundersøkelsen til medlemmer, til vi vet om vi får 
Wang. Vi må jobbe litt mer med spørsmålene. Mona sender resultatet 
av medlemsundersøkelsen fra 2018. 

 

7. Funksjonærmøte og timeplan 2023 
Møte fredag 21.4. på Aktivitetssenteret kl 18. 

 

8. Strategi for å øke antall medlemmer 
Hvordan få flere medlemmer blir et punkt på agendaen til 
funksjonærmøte, i tillegg må vi vurderer om vi skal ta en lengre 
workshop til høsten når vi vet mer om lokaler. 

 

9. Andre statusoppdateringer: 
• Referater fra årsmøte og andre kontaktmøter 

o Vi får referatet underskrevet i løpet av uken og legger ut. 
o Nann & Ida skal på årsmøte FS Norge. Spiller inn at det kan være 

utfordrende å få nye ledere til å ta så mye fri fra jobb ifb.m 
utdannelsen. Mulig å vurdere andre former å gjennomføre kurs 
(Ettan)? 

• Saker fra ledere og verter. Møte for funksjonærer? 
o Vi har både mopper og -stativer i boden. Vi henter dem ved første 

mulighet. 
o Funksjonærmøte er satt til 21.4. 

• Hva gjør vi med boden vår. Alternativer? 
o Avventer forhandlingene med Wang, der har vi mulighet til litt 

oppbevaring. 
• Søknad til Viken idrettsråd – status ( Knut). 

o Sendte søknad 14. november, purret i januar. Sendt ny mail 31.3. 
men ennå ikke fått tilbakemelding. 

• Reklamefilm fra elever?  
o Venter til vi vet om vi får lokaler på Wang. 

• Overgang til worksplace.  
o De som vil, oppretter en bruker. 

• Annet? 

 
 
Knut/Ida 

10. Eventuelt 
Neste styremøte er 9.5. hos Nann. 

 

 


